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Protokół  

z wyjazdowego posiedzenia Komisji Budżetu, Oświaty, 

Kultury i Zdrowia 

Rady Gminy Miedźno  

odbytej w dniu 5 września 2013r. 

 
W posiedzeniu komisji uczestniczyli: 

1. Janina Antczak – przewodnicząca, 

2. Wojciech Tałajczyk – wiceprzewodniczący, 

3. Mirosław Zawada – członek, 

4. Zdzisław Bęben – członek, 

5. Andrzej Kluczny – członek, 

6. Grażyna Gorzałka – członek, 

7. Henryk Owczarek – członek, 

8. Adam Leśnikowski – członek, 

9. Józef Wąs – członek. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Zbigniew Ciesielski – Zastępca Wójta, 

2. Leszek Idasz – Przewodniczący Rady, 

3. Olena Kęsy  - Dyrektor Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Mokrej, 

4. Krzysztof Szymonik – Dyrektor Gimnazjum im. ŚJK w Miedźnie, 

5. Irena Kałwak – Dyrektor Szkoły podstawowej im. WBK w Miedźnie, 

6. Bogumiła Krawczyk – Dyrektor Gminnego Przedszkola w Miedźnie, 

7. Halina Muszalska – Dyrektor Gminnego Przedszkola w Ostrowach nad Okszą, 

8. Dariusz Bednarski – Dyrektor Zespołu Szkół w Ostrowach nad Okszą, 

9. Tomasz Jarzębski – animator kompleksu boisk sportowych Orlik, 

10. Michał Leśnikowski – opiekun hali sportowej w Ostrowach nad Okszą. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

2. Przegląd obiektów sportowych i placówek oświatowych pod względem 

bezpieczeństwa. 

3. Zakończenie posiedzenia komisji. 

 

Otwarcia posiedzenia Komisji, powitania obecnych oraz przedstawienia porządku obrad 

dokonała przewodnicząca Komisji Janina Antczak, informując jednocześnie  

o możliwości zgłaszania zmian do porządku obrad. Wobec braku propozycji zmian 

Przewodnicząca poddała porządek posiedzenia pod głosowanie.  

Głosowało 9 radnych w tym: 

◦ głosów „za”    - 9 

◦ głosów „przeciw”   - 0 

◦ głosów „wstrzymujących się”  - 0 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. pkt. 2. 

Komisja odwiedziła następujące placówki oświatowe i obiekty sportowe: 

1. Zespół Szkolno – Przedszkolny w Mokrej. 

Dyrektor Kęsy poinformowała o przeprowadzonych remontach w jednostce. Informacja ta 
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stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Radna Gorzałka zapytała, z jakich środków zostały przeprowadzone remonty. 

Dyrektor Kęsy odpowiedziała, że z subwencji oświatowej. 

Przewodniczący Rady zapytał, ile jest przedszkolaków w jednostce. 

Dyrektor odpowiedziała, że jest 20 przedszkolaków. 

Radny Owczarek zapytał, ilu jest uczniów w szkole. 

Dyrektor Kęsy odpowiedziała, że 43. 

Dyrektor umożliwiła Komisji zwiedzenie sal lekcyjnych, biblioteki szkolnej, sali 

gimnastycznej, zaplecza kuchennego i pomieszczeń, w których znajduje się przedszkole. 

Powiedziała, że do przedszkola uczęszczają dzieci 3, 4, 5 i 6 letnie. Dodała, że „jest tylko 

1 nauczyciel wychowania przedszkolnego i 1 pani na kuchni”. 

Radny Owczarek podziękował dyrektor za możliwość korzystania ze szkoły podczas 

uroczystości obchodów bitwy pod Mokrą. 

 

2. Gimnazjum im. Świętej Jadwigi Królowej w Miedźnie. 

Dyrektor Szymonik przekazał na ręce Przewodniczącej Komisji pisemną informację  

o remontach przeprowadzonych w szkole podczas wakacji. Informacja ta stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu. Poinformował, że remontu wymaga dach sali gimnastycznej, 

ponieważ po intensywnych opadach deszczu przecieka. Nadmienił, że cyklinowania 

wymaga podłoga w sali gimnastycznej. Dodał, że na terenie szkoły jest monitoring.  

Komisja odwiedziła salę gimnastyczną oraz bibliotekę szkolną. 

Dyrektor powiedział, że dowóz uczniów pozostał taki sam, jak w zeszłym roku. 

Radny Zawada zapytał, o której godzinie do szkoły przyjeżdżają autobusem szkolnym 

pierwsi uczniowie. 

Dyrektor odpowiedział, że o godz. 7
05

 pierwsi uczniowie wsiadają do autobusu szkolnego, 

do szkoły przyjeżdżają o godz. 7.
20

. Dodał, że ogrzewanie budynku jest w miarę dobre. 

Piece pracują na zmianę, ale jak wygasa piec zasypowy to podajnikowy niekiedy nie jest 

w stanie ogrzać wszystkich budynków szkolnych. 

 

3. Szkoła podstawowa im. Wołyńskiej Brygady Kawalerii w Miedźnie. 

Dyrektor Kałwak poinformowała o pracach wykonanych w szkole w okresie 

wakacyjnym. Informacja ta stanowi załącznik nr 3 do protokołu. Dyrektor powiedziała, że 

zakupiono meble do biblioteki i sal lekcyjnych oraz wykładziny pcv. Nadmieniła, że 

niezbędne jest przeprowadzenie modernizacji centralnego ogrzewania, ponieważ 

niektórych pomieszczeń nie można zimą dogrzać. 

Radny Wąs zapytał, czy ilość zużywanego opału jest co roku taka sama. 

Dyrektor odpowiedziała, że zużycie opału utrzymuje się na stałym poziomie ok. 170 ton. 

Dodała, że ogrzewanie obejmuje także dom nauczyciela. 

Przewodniczący Rady powiedział, że miały zostać podjęte działania, aby odłączyć 

ogrzewanie domu nauczyciela od budynków szkolnych. 

Radna Gorzałka dodała, że ogrzewanie domu nauczyciela jest w kosztach szkoły, bo  

z pewnością z wynajmu mieszkań nie wystarcza. 

Radny Owczarek powiedział, że był przygotowany audyt energetyczny dla budynków 

szkolnych. 

Dyrektor Kałwak powiedziała, że piwnica jest niska i mała. Dodała, że okna w szkole 

zostały wymienione. Dach został wyremontowany. 

Radna Gorzałka zapytała, czy remonty były wykonane z subwencji oświatowej. 

Dyrektor Kałwak odpowiedziała, że część remontów i zakupów została sfinansowana  

ze środków Rady Rodziców. 

Radny Owczarek zapytał, ile wynosi składka na Radę Rodziców. 

Dyrektor Kałwak odpowiedziała, że 35 zł. 
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Radna Gorzałka zapytała, czy wszyscy płacą składkę. 

Dyrektor Kałwak odpowiedziała, że ok. 60-70% rodziców płaci składkę. 

 

4. Gminne Przedszkole w Miedźnie. 

Dyrektor Krawczyk przekazała na ręce Przewodniczącej Komisji pisemną informację na 

temat prac remontowych przeprowadzonych w przedszkolu w okresie wakacyjnym. 

Informacja ta stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Przewodnicząca Komisji zapytała, ile dzieci nie zostało przyjętych do przedszkola. 

Dyrektor Krawczyk odpowiedziała, że ok. 30 dzieci. Dodała, że 4-latki, które nie są  

w przedszkolu od godz. 7
00

 do godz. 16
00

 nie zostały przyjęte. Poinformowała, że  

w przedszkolu jest 125 miejsc i wszystkie są zajęte. 

Dyrektor oprowadziła komisję po przedszkolu. Komisja mogła zobaczyć sale zajęć 

przedszkolaków, szatnię, łazienki, zaplecze kuchenne i plac zabaw. 

 

5. Kompleks boisk sportowych Orlik. 

Po kompleksie boisk sportowych oprowadził Komisję animator Tomasz Jarzębski. 

Przewodniczący Rady  zapytał, ile kosztuje maszyna do pielęgnacji sztucznej 

nawierzchni. 

Pan Jarzębski odpowiedział, że ok. 55.000 zł. 

Radny Owczarek zapytał, czy jest duże zainteresowanie korzystaniem z kompleksu boisk 

sportowych. 

Pan Jarzębski odpowiedział, że większe zainteresowanie było latem niż obecnie. 

 

6. Gminne Przedszkole w Ostrowach nad Okszą. 

Dyrektor Muszalska przekazała Przewodniczącej Komisji pisemną informację na temat 

prac remontowo – budowlanych przeprowadzonych w przedszkolu w okresie 

wakacyjnym. Informacja ta stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Przewodniczący Rady zapytał, ile dzieci uczęszcza do przedszkola. 

Dyrektor Muszalska odpowiedziała, że 75 dzieci, a 10 znajduje się na liście rezerwowej. 

W trakcie wizyty Komisja mogła zobaczyć sale zajęć, szatnię, łazienkę oraz plac zabaw. 

 

7. Zespół Szkół w Ostrowach nad Okszą. 

Komisja mogła zwiedzić halę sportową. Po hali oprowadził jej opiekun, Michał 

Leśnikowski. Poruszono kwestię usterek hali, które były częstym tematem posiedzeń 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia. 

Dyrektor Bednarski przekazał informację na temat remontów i inwestycji wykonanych  

w Zespole Szkół w okresie wakacyjnym. Informacja ta stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu. 

Komisja mogła zobaczyć sale lekcyjne, pracownię komputerową. 

Dyrektor poinformował, że w przypadku, gdyby biblioteka została przeniesiona do szkoły 

to szafki uczniów zostaną przeniesione i będzie wtedy wykonane niezależne wejście do 

biblioteki. 

 

Ad. pkt. 3. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Protokolant        Przewodnicząca Komisji 

(-) Aleksandra Bernaś       Budżetu, Oświaty, Kultury 

         i Zdrowia 

         (-) Janina Antczak 


